
 
 

Dagsorden og referat 

Skolebestyrelse 

Dato:  

 Tirsdag d. 8.4 2025 

 

Tid:  

Kl. 18.30 – 20.30 

 

Sted:  

Mødelokale 2 

Janesvej 2, Indgang B 

Mødedeltagere: Gitta Catalina, Lise Jacobsen, Tina Willemann, Lise 

Gormsen, Freja Haarup, Annelene Aaboe Laier, Nanna Liv Jørgensen, 

Sine Høegh, Mathias Fulton, Søren Christensen, Susanne Hjermitslev 

Afbud fra:  

Freja 

Anne Lene 

Sine  

Mødeleder: Gitta 

Ordstyrer: Tina 

Referent: Søren Christensen 

 

 

 
Emne 

Formål med punktet 

(- hvad skal vi udrette?) 

Proces 

(hvordan behandler vi emnet) 

Varighed 

 

1.  Godkendelse af referat 

 

Godkendelse af dagsorden 

Tilføje evt. justering og 

godkendelse 

 

Evt. justering og godkendelse.  

 

Alle tilstedeværende skriver under med navn. Hvis 
man ikke har deltaget i mødet, så skriver man 
derudover Set 
 
Hvis der er forslag om evt. ændring på rækkefølge af 

punkterne og/eller varighed af punkterne 

18.30 – 18.40 

 Referat (hvad, hvem og hvornår): 

 
Godkendt 

 

2.  Tilsyn af princip 

 

 
Bilag 
Punkt 2_ Overgang fra skole til 
voksentilbud 
Punkt 2_tilsynsspørgsmål og valg af 
data  

- Tilsyn med princip: 

overgang fra skole til 

voksentilbud 

Redegørelse v. Susanne 

Drøftelse og forslag til det videre arbejde med 

princippet 

Evt. justering af princip 

18.40 - 19.25 



 
 

Redegørelse kommer på mødet 

 Referat (hvad, hvem og hvornår): 

Susanne redegjorde for hvordan skolen arbejder med princippet. Det affødte nedenstående overvejelser og kommentarer til forbedringer. 

 

• Udslusningskonference – det kunne være godt med et mere passende navn 
• 9. klasses konferencen er vigtig ift. at det er et forberedende møde. Kan det måske fremgå tydeligere?  
• God overvejelse ift. At lave en oversigt med deadlines og adskillelse af hvem der har ansvar for hvad (økonomi, dagtilbud, STU osv) 

• Kunne man vende det om, så man i højere grad tager udgangspunkt i hvad er familiens behov? 

• Kan 9. klasse konferencen i højere grad fungere sammen med sagsbehandler og skabe den større ramme for overgangen? 

• Særligt de familier der har svært ved at navigere i en kompleks overgang, skal have hjælp og støtte 

• Kan UU / STU-vejleder være lidt mere anvisende, så viften man skal orientere sig i ikke er alt for stor. 

 

Invitationen skal justeres og der skal muligvis laves en oversigt over forløbet - møder og deadlines. 

 

Kunne man forestille sig at udskolingen orienterede bedre om det på forældremøder - eller at der kom forældre på besøg der havde prøvet 

det? Et ‘velkommen til udskolingen’ møde. 

 

Obligatorisk med information om forløbet på første skole/hjemsamtale i 9. klasse. 

 

3.  Tilsyn af princip 

 

Bilag: 

Punkt 3_ 

Tilsyn med princip 

Elevarrangementer 

Redegørelse v. Susanne 

Drøftelse og forslag til det videre arbejde med 

princippet 

Evt. justering af princip 

19.30 – 20.15 

 Referat (hvad, hvem og hvornår): 

Susanne redegjorde for hvordan skolen arbejder med princippet. Det affødte nedenstående overvejelser og kommentarer til forbedringer. 

 

• Forældrene oplevede ikke udskolingsarrangementet tydeligt nok annonceret. Invitationen var dog tids nok ude, dog ikke i alle 

udskolingsklynger. 
• Det vil være en god ide fra et forældreperspektiv med et årshjul for arrangementer på skolen – med og uden forældredeltagelse. Det 

er med til at man kan få datoen i kalenderen i god tid.  

• På klyngemødet inden sommerferien skal det gøres tydeligt hvad og hvornår der er arrangementer i det kommende skoleår 

• Vigtigt at det er tydeligt med hvordan og hvornår man tilmelder sig – forældrene henviser til at tage afsæt i andre invitationer, som de 

synes er tydeligere. 

• Det har en værdi at forældrene mødes 



 
 

• Vigtigt med rammer for hvem kan deltage (søskende, kontaktpersoner på bosteder) 

• Arrangementerne bliver bedre, når man som forælder ved hvad man skal (en køreplan og aktiviteter, hvor det er tydeligt hvad man 

deltager i) 

• ‘Klasser’ skal ændres til ‘klynger’ i teksten 

 

4.  Opsamling 4a: brev fra Jette Bjørn 

 

4b.Besøg af Nicolai Wammen 

4a. skal der gøres yderligere 

 

4b: Kort orientering om besøg d. 31.3 2025 

20.15 – 20.30 

 Referat (hvad, hvem og hvornår): 

 

Vi takker for svarene og ser frem til det videre samarbejde. Vi lader Jette arbejde videre med punkterne og PPR-understøttelsen. Vi tager 

punktet op igen til juni. 

 

Besøget af Nicolai Wammen gik fint. 

 

 Punkter til næste møde  
6.5  
Udkast til princip digitale medier  
Kørsel 
Evt. Brev vedr. strafrente 
Skoleudviklingssamtale 
 
10.6 

Hvordan har udviklingen med 

understøttelse fra PPR 

udviklet sig? 

 

   

 Referat (hvad, hvem og hvornår): 

 

 

 


